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Events / Evénements  

 
Tuesday/Mardi, Mai 3rd 

 
 

Tuesday/Mardi May 10th 

 
 
Wednesday/Mer 18 May 

 
 

Thursday/Jeudi 19 May 

 
 

Sunday/Dim 29 May 

 

 
HAPPY HOUR 

This month, as usual, the happy hour will take place at the bar of the Crowne Plaza 

hotel, place du Capitole. Comme toujours, le Happy Hour aura lieu au Crowne 

Plaza. 

 

Où/Where: Bar of the Crowne Plaza Hotel, Place du Capitole, Toulouse 

Quand/When: May 3rd  from/de 6:30-8:30 pm 
 

 

CONFERENCE Vice-amiral BRUEYS et la Guerre d’Independence Américaine 

The story of Vice-Admiral Brueys and his role in the American War of Independence 

against England will be told by Dr Jean-Francois Gourdou, President Académie du 

Langedoc, and author.  

Cette conférence  nous éclairera sur le rôle du Vice-amiral Brueys pendant  la 

Guerre de l’Independence des USA contre l’Angleterre. Dr Jean-Francois 

Gourdou, Président Académie du Languedoc, auteur, nous racontera son histoire.  

Où/Where: Alliance Francaise, Salle 108, 9 place du Capitole, Toulouse.  

Quand/When:    May 10
th

   from/de : 19:00 heures  Entrée libre. 

 
CINEMA SECTION JEUNES  

Section Jeunes will meet this month for a movie in English.  

La soirée cinéma en anglais avec la Section Jeunes    

 

Où/Where: Candice will send the movie selection and info beforehand,  

Quand/ When: May 18th
 

 

Happy Hour SECTION JEUNES  

This month, the Section Jeunes Happy Hour: Great beer (at Happy Hour prices!), 

great people, great conversation!  

Comme toujours, le Happy Hour Section Jeunes aura lieu 

Où/ Where: George and Dragon pub - 1, place du Peyrou Toulouse 

Quand/ When: May 19th from/de 7:30-9:00 pm 

 

Concert a BELCASTEL (81)   

A fabulous Soul-Jazz concert by the Trio Bernard Lara followed by an aperitif 

offered by the Mairie of Belcastel to permit the audience to meet the musicians 

in this lovely village setting. Tickets 10 Euros. 

Un concert de Soul-Jazz avec le Trio Bernard Lara aura lieu en L'Eglise de 

Belcastel (81). Le concert sera suivi par un apéritif offert par la mairie de 

Belcastel avec le public et les musiciens. Entrée 10 Euros. 

 Où/ Where: Eglise de Belcastel 81500 BELCASTEL 

Quand/ When: May 29 at 17:00. Entrée 10 Euros 
                                                                                                                                    …/… 
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NEWSLETTER  
Recent Events April 2011 

 
 
Dear Members/Chers Membres,  

BRAVO! Great turnout for the Concert ‘Un Chant pour Haiti’ 

Nous avons récolté 1700 Euros pour les écoliers d’Haïti lors du concert le 8 avril. 
Merci au groupe AUDEO: notre merveilleuse chanteuse, Franzie Jeanlouis, et le 
guitariste Patrick Bojadjian. Merci a tous qui ont organisé cet événement avec 
nous (Toulouse-Atlanta, Democrats Abroad, ASVEC), ceux qui ont participé et 
donné si généreusement. Merci encore a la Paroisse St Marc pour son accueil et le 
prêt de leur belle église.  

We collected 1700 Euros for the Haitian schoolchildren during our April 8
th
 concert. We 

give special thanks.to our wonderful, inspiring singer, Franzie Jeanlouis, and guitarist 
Patrick Boyadjian. Thanks also to the organizations who helped us prepare (Toulouse-
Atlanta, Democrats Abroad, ASVEC), those who participated and those who gave so 
generously. And thanks to the Parish of St Marc for its welcome and for lending us their 
beautiful church. 

 

 

 

                                                                                            …/… 

 

 



Moment de Souvenir a Sarrecave (31) 

 

FEU a participe a la cérémonie de souvenir a SARRECAVE (31) qui s'est tenue le 
10 avril à la mémoire des enfants Juifs et de leurs familles déportés et exterminés 
à Auschwitz. La cérémonie s'est déroulée dans une atmosphère de recueillement, 
de sérénité et d'intense émotion en présence de plus de 150 personnes dans ce 
village de 82 âmes. La présence des enfants de l'école et du collège qui ont lu des 
poèmes et déposé des fleurs au pied de la plaque a été un moment fort.  

FEU participated in a ceremony in SARRECAVE (31) on April 10
th
 in memory of the 

Jewish children and their families who were deported and killed in Auschwitz. Ovr 150 
people in this tiny village The ceremony took place in an atmosphere of serenity and 
intense emotion. The presence of the local school who read poems and placed flowers in 
front of the memorial was the highlight of the event. 

And more honors …….. et encore des honneurs   

 Comme nous l’avons annoncé, un des nos membres, Sylvie Pradines, 
recevra le prix de l’Académie du Languedoc pour sa peinture lors d’une 
cérémonie qui aura lieu le 28 avril. Félicitations Sylvie!  

 As we previously announced, one of our members, Sylvie Pradines will receive 
a prize for her painting from the Académie du Languedoc in a formal 
ceremony on April 28th. Congratulations Sylvie!!   

Coming up/Bientôt:                                                                  

Notez le Dimanche 3 Juillet pour notre PICNIC Annuel pour fêter le 4 juillet, U.S. 
Independence Day. Lors du picnic, vous pourriez échanger livres, bandes 
dessines, CDs, en anglais et en français. 

Note Sunday July 3rd to celebrate our annual 4
th
-of-July PICNIC. This year you’ll also be 

able to swap books, comics, movies, CDs in French or English. 

A bientôt, See you soon, 
 
Felicia Mayne, President  
Association France Etats-Unis 
 
 



 


